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Zápis č.3/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 23. dubna 2020 v kulturní místnosti sokolovny v Přepeřích 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 11 zastupitelů. Počet hostů: 1 

občan. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva 

obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.2/2020 ze dne 27. února 2020.  

4.   Návrh rozpočtového opatření č.1/2020. 

5.   Projednání žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu obce. 

6.   Informace o přípravě a průběhu investičních akcí. 

7.   Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

8.   Diskuse. 

9.   Zpráva návrhové komise.  

10. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Náhlovský Lukáš 

Mocová Blanka 

Ověřovatelé:   Ing. Malý Petr  

   Ing. Krsková Eva 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 2/2020 ze dne 27. února 2020 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 2. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 27. února 2020 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.1/2020  

 

Starosta vysvětlil rozpočtové opatření, které bylo zasláno v podkladech zastupitelům a doplnil 

informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 36.075.351,06 Kč ke dni 23.4.2020. Změny máme 

pouze ve výdajích a převážně přesuny mezi položkami. Ve výdajích tedy přesouváme 100 tis. Kč 

(příspěvek na plyn. přípojku – Ing. Coufal, p. Bubák), hasičům přidáváme 22 tis. Kč na nákup nových 

vysílaček. Z položky krizové řízení bereme 20 tis. Kč, na generátor ozónu 15 tis. Kč a 5 tis. Kč na 

nákup roušek, dále 150 tis. Kč na čištění a monitoring dešťové kanalizace, 20 tis. Kč na provoz nové 

cyklotrasy (čištění, údržba …), hasičům musíme přidat 100 tis. Kč na nákup nového vozidla (na 

celkových 1,1 mil. Kč), dále 90 tis. Kč na nákup přívěsu a 50 tis. Kč na příslušenství. Nákup vozidla 

a přívěsu budeme muset zaplatit celou částkou, dotace přijde zpětně. Dohromady tedy ve výdajích 

RO č.1/2020 řešíme 442 tis. Kč, vše rovnáme a finance bereme z koupě „dolní hospody“ čp. 45, tedy 

– 442 tis Kč.  Hlasováním schvalujeme rozpočtové opatření č.1/2020, kterým se nemění výše ani 

bilance rozpočtu.  (hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.1/2020 dle předloženého návrhu. 

 

5. / Projednání žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu obce 

   

 Máme zde celkem tři žádosti o dotaci z rozpočtu obce a přidáme ještě jednu smlouvu o 

spolufinancování MHD. Vše bylo zasláno v podkladech. Všechny žádosti jsou v pořádku.  

TJ Sokol Přepeře nás žádá o dotaci 200 tis. Kč. Účel je rekonstrukce sálu sokolovny (výmalba 

a podlaha), zálohy na energie, nákup chladící skříně. V rozpočtu obce s tím počítáme. Můžeme tedy 

přistoupit k hlasování o této veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace.   

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře na rok 2020 TJ Sokolu Přepeře ve výši 200.000,- Kč dle předloženého návrhu. 

 

 Další žádost je od Českého svazu včelařů ve stejné výši jako minulý rok, tedy 6 tis. Kč na 

nákup veterinárních přípravků pro ošetření včelstev.  

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace 

z rozpočtu obce Přepeře na rok 2020 pro Český svaz včelařů ve výši 6.000,- Kč na ošetření včelstev. 

 

 Třetí žádost je ve prospěch Náboženské obce Církve československé husitské v Přepeřích a to 

ve výši 150 tis. Kč na provedení výměny střešní krytiny na sídle sboru. Minulý rok jsme jim přispívali 

na nákup materiálu, letos dojde k realizaci. Celkové náklady mají na tuto akci 400 tis. Kč. Žádost je 

opět v pořádku, v rozpočtu je s touto částkou počítáno, můžeme tedy hlasovat. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace 

z rozpočtu obce Přepeře na rok 2020 pro Náboženskou obec CČSH v Přepeřích ve výši 150.000,- Kč 

na provedení výměny střešní krytiny na sídle sboru.  

 

K tomuto bodu ještě připojíme schvalování smlouvy o spolufinancování víkendové linky 

MHD z Turnova do Přepeř. Je to smlouva o pokračování na další období (2021 – 2029). Nyní máme 

smlouvu přímo s městem Turnov (do konce roku 2020) a ten zajišťuje spoj přes BusLine v ceně 25 

tis. Kč ročně. Nově smlouvu uzavřeme s Libereckým krajem ve výši 26.892,- Kč/rok. Zajišťovat 

linku bude opět BusLine. Dotaz je na využívání této víkendové linky. Ano je využívána našimi 
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občany, jen v aktuální době (nařízení vlády o omezení volného pohybu – pandemie coronaviru) je 

pozastavena v důsledku nízkého využívání. Po ukončení nouzového stavu v ČR bude obnovena. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje smlouvu OLP/612/2020 mezi Obcí Přepeře a Libereckým 

krajem o finanční spolupráci ve veřejné linkové dopravě pro období od roku 2021 do roku 2029. 

 

6. / Informace o přípravě a průběhu investičních akcí 

 

Rekonstrukce a intenzifikace ČOV Turnov. 

 Jedna z největších položek v našem rozpočtu je spoluúčast na rekonstrukci ČOV Turnov pro 

letošní rok. Právě proběhla soutěž na dodavatele a její výsledky vidíme v tabulce (zasláno 

v podkladech). Vítěz ještě není schválen Radou VHS, nejnižší nabídka je ve výši 77 mil. Kč 

(projektová cena 87 mil. Kč).  Jelikož je cena nižší než projektová, nebudeme muset zvyšovat částku 

naší spoluúčasti (1 mil. Kč Přepeře, 1 mil. Kč Ohrazenice a Turnov 12 mil. Kč). Stavba začne letos. 

 

Silnice II/610. 

 Stavba probíhá ve své II. etapě od začátku dubna 2020 zatím bez komplikací a dle plánu ve 

směru z Turnova do Přepeř. Včera proběhla pochůzka se stavbyvedoucím, kde se diskutovaly věci, 

které nejsou přímo v projektu nebo jen částečně, ale se stavbou souvisí (vnější okraje komunikace, 

naše VO, přeložení chodníků, vjezdy, odstavné parkovací plochy …). Aktuálně se také dodělává plot 

u Libenských a čisté terénní práce na silnici z Přepeř do Příšovic. Ohledně zastávky autobusu budeme 

muset kontaktovat nového majitele bývalé spisovny p. Rakoncaje, a domluvit s ním řešení ohledně 

pozemku (část zastávky leží na jeho pozemku). Protější zastávka (směr na Turnov) bude ležet 

v jízdním pruhu, tedy „bez zálivu“. 

 

Informace o dalších stavbách. 

 Oprava „malého“ mostu přes Jizeru. Proběhla soutěž, kterou LK vypsal v březnu na výběr 

zhotovitele. Prozatím nevíme její výsledky, ani žádné další informace. 

 IS na Potůčku. Téměř hotovo, ještě se doladí detaily a úklid. Stavba nebyla provedena 

plánovanými protlaky, ale kompletním překopem komunikace. Obnovení povrchu bylo také 

provedeno na žádost KSS LK kompletně v celé délce od prvního ke třetímu překopu, a ne jak bylo 

původně plánováno lokální „záplatou“. Povrch je kvalitnější, ale toto řešení přineslo vícenáklady. 

Momentálně ještě nejsou vyčíslené, ale měly by se pohybovat někde kolem 200 tis. Kč. Financování 

bude provedeno jako celá akce, tedy 50% stavebníci, 20% VHS a 30% obec (tedy cca 60 tis. Kč).  

 Oprava kontejnerových stání Potůček. Oslovená firma nám provede úpravu kontejnerových 

stání a připraví vše pro instalaci ohrádek kolem kontejnerů na Potůčku po ukončení akce IS na 

Potůčku. 

 Revize dešťové svodnice. Právě probíhá monitoring a čištění jedné větve (ze III. ulice směr 

hřiště - silnice II/610 - Jizera). Otázkou je, jestli neprovedeme totéž i ve zbytku obce. Je to poměrně 

nákladná věc. Ještě toto zvážíme. Dotaz je na tvorbu projektu po tomto monitoringu (žádný projekt 

totiž neexistuje). V této chvíli objednán není. Jako výstup máme pouze dokumentaci a kamerové 

záznamy s kvalitním odměřováním. Mohlo by se předat projektantovi na zpětnou tvorbu projektu. 

 Umělý herní povrch v MŠ. Vše je hotovo, převzato a zaplaceno přesně v ceně nabídky, tedy 

388 tis. Kč. 

 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

MěÚ Turnov – st. úřad – Sklostroj Přepeře – přestavba skladovací haly. 

 

MěÚ Turnov – st. úřad – fotbalový stadion FK Přepeře. Dodatečné povolení stavby 

fotbalového stadionu.  
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MěÚ Turnov – st. úřad. – usnesení – zastavení řízení o dodatečném povolení stavby – 

přestavba bývalé spisovny Aries na penzion. 

 

MěÚ Turnov – st. úřad. – usnesení – přerušení řízení o odstranění stavby – paní Müllerová, 

do 30.9.2020 musíme nalézt řešení situace se stavbou přístřešku na pozemku obce. 

  

 

8. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - informoval o omezeném provozu úřadu, vše se snažíme vyřešit elektronicky 

nebo po telefonu, roušky, dezinfekci a pytle na odpad roznášíme, dle 

telefonických požadavků občanů, až do jejich poštovních schránek (původní 

nedostatek všeho se podařilo zažehnat – aktuálně máme omezené množství 

potřebných věcí), poplatky jen elektronicky, hotově odložit až na červen, 

splatnost do konce června 2020 

 - MŠ bude otevřena dle požadavku rodičů, pravděpodobně od 1.6., ZŠ 

pravděpodobně od 25.5., bude potřeba připravit k provozu i kuchyň, družina 

nebude, zápisy v MŠ a ZŠ fungují 

 - informoval, že jsme objednali opravu části cesty u svazarmu, aby se zde 

snížila prašnost. 

Pan Kudrnáč:  - poděkoval všem dobrovolnicím, které nám dodaly na začátku pandemie v ČR 

potřebný počet ručně vyráběných roušek pro naše občany (nezištně, bez 

jakékoliv náhrady), informoval zastupitele, že by jim rád poděkoval dárkovým 

balíčkem, případně lístkem do divadla 

 - zakoupili jsme generátor ozónu pro dezinfekci prostor (úřad, školy, 

sokolovny …) je k dispozici na OÚ, bezkontaktní teploměry a dávkovače 

dezinfekce zakoupíme dle požadavků ředitele / ředitelky ZŠ a MŠ 

 - prověřili jsme smlouvu na dotaz Ing. Brožka ohledně pronájmu špičky a 

zákazu ohňostrojů, ve smlouvě o pronájmu je zákaz uveden 

- informoval o všech, nejen z důvodu koronaviru, zrušených akcích: 4.3. zájezd 

do divadla Semafor / Kytice, 21.3. Šibřinky, 27.3. zájezd do bazénu LB, 11.4. 

divadelní představení v sokolovně Přepeře, sběr železného šrotu ze 25.3. je 

odložen, nový termín zatím není, lampionový průvod a pálení čarodějnic 30.3., 

23.5. turistický výlet České Švýcarsko, hasiči okrsková soutěž 30.5., otazník 

visí i nad dětským sport. odpolednem, školní akademií a 1. letní zábavou 

v červnu 

- od 11.4. jsme zpřístupnili místo za svazarmem pro sběr větví, další termín 

25.4., dozor paní Mocová 

- požádal paní Mocovou o výběr vhodných divadelních představení, na které 

bychom mohli uspořádat zájezd, myšleno podzim 2020 až jaro 2021 (klidně 2 

zájezdy) 

- poděkoval zastupitelům za pomoc při roznosu roušek 

- do 18.5. je pozastaven sběr textilu do kontejnerů (Dimatex), prosíme 

neodkládat textil v okolí kontejneru, počkat až bude opět v provozu. 

Ing. Novák:  - navrhl vytvoření drobného skladu ochranných pomůcek na OU (roušky, 

dezinfekce) – až budou příznivější ceny 

 - vyzval zastupitele o pokus v navázání komunikace s p. Píchou ohledně 

prodeje „dolní hospody“. 

Paní Mocová:  - informovala o zbouraném komínu vedle kostela 

 - informovala také o vzniku problematických „bunkrů“ (skrýší) v okolí, které 

osídluje mládež, zakládají zde ohníčky a často se zde holduje i alkoholu, 

mnohdy to končí příjezdem hasičů a policie. 
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Paní Dlouhá: - navrhla doplnit provozní řád na hřiště na Potůčku– St.: ano doplníme 

 - informovala o nehodě motorkáře u dětského hřiště na Potůčku, vznikla zde 

škoda na majetku obce – St.: ano víme o tom a už řešíme s pojišťovnou 

RNDr. Semler: - opět se dotázal, jestli je plánovaná výsadba stromů po kácení? St.: ano, už je 

to v běhu, doplníme stromy 

Pan Náhlovký:  - upozornil na rozpadající se litinové víko kanalizace na Karláku a díry 

v komunikacích v obci, St.: o víku VHS vědí a na díry a praskliny 

v komunikacích objednáme firmu Street 

Pan Hozdecký: - informoval, že hasiči ve volných chvílích (vzhledem ke zrušeným akcím) 

pracují a dávají do pořádku objekt svazarmu 

 

 

8. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.3/2020. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

9. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

28. května 2020 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva bude v termínu 18. května 2020 – 17:15 hod na OÚ. 

 


